

# 供应亚麻籽果壳分选机

产品名称	供应亚麻籽果壳分选机
公司名称	滑县道口北斗星静电分离设备厂
价格	.00/个
规格参数	北斗星:亚麻籽果壳分选机 河南:安阳
公司地址	河南省安阳市滑县道口卫西开发区18号
联系电话	0372-8118690 13213287684

## 产品详情

适用范围：

Scope of application:

适用于小麦、玉米、水稻、番茄、黄瓜等众多农作物的胚芽激活与杀菌与优质种子的挑选、亚麻籽榨油厂、亚麻籽视频加工厂、茶叶与茶杆分选等

It is applicable to the germ activation and sterilization of wheat, corn, rice, tomatoes, cucumbers and other crops, selection of high-quality seeds, flax seed oil mill, flax seed video processing plant, tea leaf and tea rod sorting, etc.

结构特点：

Structural feature:

1.静电分选除了能有效的分选种子与皮、壳等，还能从种子处理从源头上改善种子的品质，有利于食品安全。

1. Electrostatic separation can not only effectively separate seeds, shells and so on, but also improve the quality of seeds from the source of seed processing, which is beneficial to food safety.

2.适当的静电处理能显著提高种子的发芽率、发芽势、苗高、根长、鲜重等各项指标。

2. Proper electrostatic treatment can significantly improve the germination rate, germination potential, height of seedling, root length, fresh weight and other indicators.

3.在分选过程中，电晕放电而产生离子雾、高浓度臭氧和氮氧化物，氮氧化物在种子表面与水化合物形成硝酸和亚硝酸，能够刺激种子的休眠状态额胚胎，降低发病率和提高发芽率。

3. In the process of sorting, ion fog, high concentrations ozone and nitrogen oxides generated due to corona discharge, and nitric acid and nitrous acid may be generated on the seed surface by nitrogen oxides with water compounds, can stimulate the embryo in dormant state, reduce morbidity and increase germination rate.

4.高压静电技术具有设备简单，可重复利用，成本较低，短时间内效果显著等特点。

4. High-pressure electrostatic technology, featured by simple equipment, repeated use, low cost and remarkable effect in a short time.